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HOŞGELDİNİZ…
Merhaba Değerli One More  Distribütörleri,
Öncelikle sizlere 2017 yılında birlikte göstermiş olduğumuz performanstan ötürü şükranlarımı sunuyorum. Fikrin ortaya 
çıktığı günden bugünlere gelene kadar ne kadar çok anımız ne kadar çok yaşanmışlıklarımız olduğunu görmek bir çok 
farklı duyguyu bir arada yaşamama yol açıyor. 

Gelin şöyle birlikte bir geçmişe bakalım isterseniz. Fikrin ilk çıktığı günlerde ilk toplantımızı 30 Ağustos 2015 de Sam-
sun’da gerçekleştirmiştik. Bu toplantımıza katılanları düşündüğüm de bir elin parmakları kadar bir sayımız vardı 
bununla birlikte umutlarımızı düşündüğümde ise durum çok daha farklı idi. Gelişen zaman da 1. Eğitim ve Motivasyon 
kampımızı düzenledik, Kayseri’de, Antalya’da, Bursa’da toplantılar düzenlemeye başladık ve derken derken bugün 10. 
Tatil ve Motivasyon kampımıza kadar geldik. 

Hepinizin çok iyi bildiği gibi liderlerimizin kendi başlarına düzenlediği 1. Liderler Zirvesi’nde de bizlere çok farklı heye-
canları yaşattığınız, kendi ayakları üzerinde durduğunu gördüğünde bir anne ve babanın çocukları için hissettiği hüzünle 
karışık mutluluğu tattırdığınız için de Eşim Sevcihan ve Şirketim adına sizlere teşekkürlerimi iletmek istiyorum. 

%100 Türk sermayeli bir firma olmanın gururunu yaşayarak geldiğimiz noktanın keyfini her bir distribütörümüzle pay-
laşıyor olmak da bizler için tanımlanması çok güç bir mutluluk kaynağıdır. 

Gelelim 2018 yılına. İlk çeyrekte hedeflerimizi tutturmanın verdiği bir huzurumuz olduğunu paylaşmakta bir sakınca 
görmüyorum. Bu 3 ayda Türkiye Genel Merkezimizin yenilenme çalışmaları tamamlanmış ve 600 metrekare alanlı üst 
düzey bir toplantı salonu tüm ekipmanları ile siz değerli distribütörlerimizin hizmetine sunulmuştur. 

Değerli distribütörlerimizin bireysel çalışmaları ile şehirlerde markamızı temsil eden ofislerimizin her geçen gün arttığını 
da sizlerle paylaşmak istiyorum. Samsun’da Antalya’da Kayseri’de ve daha bir çok yeni ofis oluşumunun olacağı illerle 
birlikte zaman içinde ürünlerimizin gücünü herkesin tanıyacağı bir noktaya doğru el birliği ile ilerlemekteyiz. 

Yeni ürün Ar-Ge çalışmaları tüm hızıyla devam etmekte olup çok yakın bir zamanda sizlerle buluşacak olan yeni ürünler-
imizin de var olduğu sürprizini de belki de biraz erken olmasına rağmen heyecanımı da işin içine katarak sizlerle paylaş-
mak istiyorum. 
Değerli dostlarım şimdiye kadar hep yaptığımız gibi bizim bir aile olarak en temel değerlerimiz içinde yer alan insana 
verdiğimiz değeri koruyarak işimizi büyütmeyi ve ürünlerimizi tanıtmayı son hızda devam ettirmemiz ve One More 
Bayrağını dünyanın her yerine taşımamız için her birinizden özveri ile işlerinize odaklanmanızı bekliyorum. 

Unutmayalım ki bu bayrak hepimizin ve mümkün olan dünyanın en ücra köşelerine kadar bu bayrağı taşımamız önce-
likle benim sonra ekibimin ve sonra da siz değerli distribütörlerimizin birinci görevidir. Başarılarımızın katlanarak 
arttığı bir 2018 yılını birlikte ve keyifle yaşamak üzere…
Sevgi ve Saygılarımla…

One More Medical San. A.Ş.
One More Europe B.V.
Global Başkanı

Mustafa Erdil
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H E P  B İ R L İ K T E 
E N  İ Y İ Y E  D İ Y O R U Z

Ocak 2018 ile birlikte eski 
görevim olan Operasyon 
Müdür Yardımcılığın 
geride bırakıp, sizlerin 
gelirlerini arttırıp işlerinizi 
daha hızlı ve profesyonel 
bir şekilde büyütebilmen-
iz için yeni görevim olan 
Pazarlama Direktörlüğüne 
geçmiş bulunmaktayım. 

Yeni görevimde saha ile daha çok 
zaman geçirerek, sizlerle birlikte 
çalışmalar yapmak, planlar yap-
arak yol haritaları belirlemek, 
soru ve sorunlarınızı dinleyerek 
işimizi daha da ileriye taşımayı 
hedeflemiş bulunmaktayım. 

Saha da ekiplerle be-
raber olma düşüncesi 
beni ziyadesi ile heye-
canlandırmakta ve 
bu beraberliğin daha 
fazla olmasını iple 
çekmekteyim. 

Değerli aile üyelerimiz ile birlikte 
vakit geçirmenin işimizin daha 
hızlı büyümesi ve oluşabilecek 
sorunları önceden tespit ederek 
önlemini almamız konusun-
da bizlere yardımcı olacağını 
bildiğimiz için, sahadan gelecek 

olan bilgilere son derece önem 
veriyoruz. 

2014 yılında temelleri atılan bu 
kuvvetli fikrin sonucunda sizlere, 
sizlerinde çalışmaları ile mily-
onlara ulaşmayı hedefliyoruz. 
Bu konuda ise elimizi güçlendir-
erek, daha hızlı yol almanız ve 
başarılarınıza bir yenisini daha 
ekleyebilmeniz için One More 
International Yönetimi olarak, 
elimizi taşın altına koymaktan 
çekinmiyoruz. 
Aldığımız belgeler, yapılan 
geliştirmeler, yeni ürünler ve yeni 
One More International Türkiye 
Genel Merkez’ i bu konuda atılan 
başlıca somut adımlar olarak 
sizlerinde bilgisi dahilindedir. 

Her ne kadar bunların ana 
başlıklar olduğu, şu anda sizlerin 
bildiği ve bilmediği iyileştirmeler 
ile birlikte gelecek olan sayısız 
geliştirmelerin planlamaları da 
yapılmış olsa dahi bunların daha 
sadece bir başlangıç olduğunu ve 
ilerleyen dönemlerde bu ailenin 
sürpriz yağmuruna tutulacağını 
siz değerli ailemize bildirmekten 
gurur duyuyorum. 

Alt katında bulunan eğitim ve seminer salonu ile birlikte şirket seminerleri dışında kendi eğitimlerinizi ve seminerler-
inizi yapabileceğiniz bir platformu sizler için özenle hazırladık. Bunun yanında ise anlık görüşmelerinizi de rahatlıkla 
yapabileceğiniz One More Coffee bölümü ile de sizin işlerinize de kurumsallık ve rahatlığı bir arada sunarak işinizi 
geliştirmenizde size yardımcı olmaktan mutlukluk duymaktayız. 

İşinizde olan rahatlığı yansıtabileceğimiz bir diğer konu ise sizlerin de bildiği gibi backoffice 
teki yenilikler ve geliştirmeler. Her geçen gün iyileştirmeler ile gelen güncellemeler ve ileriye 
yönelik yapılan planlamar ile de bunların daha iyi farkına varacağınızı ve işlerinizi daha hızlı 
ve pratik bir şekilde sonlandırabileceğinizi sizlerde göreceksiniz. 

Bunları söylememin nedeni ise ben bu şirketin Pazarlama Direktörü’ yüm. Yani sizlerin işlerini kolaylaştıracak ve 
gelirlerini arttırmak için çabalayacak olan kişiyim. İlerideki zamanda, dahil olacak ekip arkadaşlarım ile birlikte ko-
caman bir pazarlama bölümü olduğumuzda, işlerinizin daha rahat çözülebilmesi için var gücümüz ile yanınızda , yani 
sahada sizlerle omuz omuza mücadele edeceğiz. 

İşte o zaman One More International’ ın farkını bir kez daha anlayacağınıza eminim. Bu şirketin daima yanınızda 
olduğunu, var gücü ile siz değerli ailemizin geleceğini daha iyi bir platforma taşımak için mücadele ettiğini asla unut-
mayın. 

Herkes hep birlikte daha iyiye diyor. 
Biz ise HEP BİRLİKTE EN İYİYE DİYORUZ…

43

Yeni genel merkezimizde gelişen ekibimiz, daha da kurumsallaşan ve 
profesyonelleşen yapımız ile birlikte sizlere daha iyi ve kapsamlı bir 
hizmet vermek için kolları sıvayarak harekete geçtik. 

“.... var gücümüz ile 
yanınızda, yani 
sahada, sizlerle 
omuz omuza mü-
cadele edeceğiz...”

Merhaba Değerli One More Ailem, 
4. yılımızı geride bırakmaya 
yaklaşırken, sizlerle beraber hızla 
büyüdüğümüz , ilerlediğimiz bu yol-
da, sayısız başarıya imza atmaktan 
dolayı mutluluk duyuyor ve büyük 
One More  ekibine 
teşekkür ediyorum. 

Her ne kadar kısa sürede bu 
başarıları elde etmiş olsak da daha 
yolun başında olduğumuzu biliyor 
ve ilerleyen zamanlarda ki hedefler-
imiz için yol haritaları belirlemeyi 
de ihmal etmiyoruz. Sizler ve ailem-
ize dahil olacak olan yeni üyeler ile 
birlikte daha da güçlü olacağımızı 
biliyor ve buna inanıyoruz.

Melih REYHANOĞLU

One More  International 
Pazarlama Direktörü
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Şahsım ve ekibimiz adına göstermiş olduğumuz 
üstün performanstan dolayı her birinize tebriklerimi 
sunuyorum. 

Merhaba degerli OneMore ailem ismim 
Filiz Şahin evli ve 2 kızım var, biri 10 yaşın-
da biri 5 aylık One More ile Mercedes’e 
giden yolcuğumuzdan biraz bahsedelim 
sizlere; One More ile tanışmamız 2014 29 
agustosta Samsun’da sponsorum Orhan 
Ayan beyin davetiyle ilk One More  semin-
erine katıldık.  

Burada iş planını görünce birde mer-
cedesi görünce işe dahil olup bizlerde 
kazanmak istedik ama network marketing 
planı hiç bilmediğimiz bir işti nasıl ve ne 
yapacagımızı çok bilmiyorduk tabiki en 
büyük destekçilerimiz Mustafa Erdil ve 
çok kıymetli eşi Sevcihan Hanım bizim bu 
yolda yürümemizde çok emekleri var. Bize 
işi nasıl yapmamız gerektiğini doğruluğu, 
dürüstlükle işi ögrettiler ve hep yanımızda 
oldular bizlerde çok inandık ve çok istiy-
orduk mercedes almak ve aldırmak! Ekip 
kurmaya başladık birilerine vesile olmak 
çok guzel bır duyguydu hem kazandırmak 
ve kazanmak derken ekipler büyüdü evet 
çok inandık ve çok çalıştık. 2017 mart ayın-
da hamile kaldım zor bir hamilelik geçirdim 
o ara çok ilgilenemdim işlerimle.. Bebeğim 
dünyaya gelmeden önce tekrar işe sarıldık 
ekip gücüyle olur tabi ki hersey. Bebeğim 
dünyaya geldi ve biz mercedes kazandık bu 
yoldu tabi ki dediğim gibi ekip olmasaydı 
olmazdı hep beraber yürüdüğümüz bu yol-
da hep beraber kazandık ekip arkadaşları-
ma ayrı ayrı hepsine çok teşekkür ederim 
iyi ki ekibimdeler. 

Bazılarının isimlerini özellikle anmak isti-
yorum. İlk bana inan ve bu yolda benimle 
beraber yürüyen  Derya Büklü ablama, 
sonra Nimet İnce öğretmenime, Marziye 
doktoruma sonrasında Elif Yaman ark-
adaşıma akabinde Burcu Çoban arkadaşı-
ma çok  emek verdiği için. Sonrasında 
Gülsemin Ay, Semra Sağlam, Fatma Sarı, 
Saliha Pamuk, Dilek Yüksel, Dilek Öğütçü, 
Havva Öncüler ve daha sayamadığım 
çok ekip arkadaşım iyiki varlar. Hepsini 
çok seviyorum. Arkadaşlar gerçekten çok 
istemek ve inanmak gerekir mutlaka oluyor 
en büyük ispatı biziz yeterki isteyelim! iyiki 
var One More hayatımızı değiştirdi.

Her zaman yeniliği ve gelişimi hedefleyen Mer-
cedes-Benz, 1800’lerin sonunda birçok ilke imza attı! 
1890-1900 yılları arasında ilk otomobil satıldı ve ilk kez 
geniş ölçekli üretim gerçekleştirildi. Dünyanın ilk oto-
büsü ve ilk kamyon yine 1800’lerin sonlarında üretildi... 
vs vs vs bilmem ama mercedesin tarihi seni ne kadar 
ilgilendiriyor ama beni pek ilgilendirmiyor.  Asıl olan 
Mercedes aracımı nasıl alıyor olmam. 

Araç kullanmayı yaklaşık 14-15 yaşlarındayken öğren-
dim ve neredeyse üniversite sonuna kadar babamın 
aracını kullanabildim. Sonrasında özel sektörde 
çalıştığım için her zaman şirket aracı kullandım. 
Neredeyse Mercedes haricin de tüm araç modellerini 
kullanmıştım ve düşünebiliyor musunuz bir mazotun 
veya benzinin kaç lira olduğu beni hiç ilgilendirmiyordu 
çünkü şirketim de yakıt sorunu yoktu ve istediğim kadar 
km yapabiliyordum. Hak ettiğim için değil şirketin 
işlerini yaptığım için o aracı kullanabiliyordum.

Ama bir gün istifa ederek One More firmasında tam 
zamanlı olarak çalışmaya başladığım da bir çocuğun 
elinden oyuncağı alınmış gibi artık şirket aracım yoktu. 
İşte bu noktada artık benim için bir çok şeyin değişmesi 
gibi bu duygu durumum da değişti. Kötüydüm eksik 
hissediyordum ama birşeyler yapmalıydım, aracı hak 
etmeli ve almalıydım. O zaman ekip olmayı, ekiple bir 
hareket etmenin önemini bir kez daha anladım. Çünkü 
ekip olmadan büyük hedeflerimize ulaşmak mümkün 
değildi. Her zaman olduğu gibi bu konuda da Mustafa 
bey ve Sevcihan hanım, yönetim kurulunu her zaman 
yanımdaydı binlerce kez teşekkürler. 

Değerli arkadaşım önemli olanın bu şirkette her at-
tığımız adımın bir karşılığının mutlaka olması, neyi ne 
kadar ne doğrultuda yaparsak bizlere maddi ve manevi 
olarak mutlaka dönüyor ve sonunda hedeflerinin hay-
allerinin karşılığını mutlaka alıyorsun.  Zaman değerli 
ve değişken, benden önce araçlarını alan liderlerim bir 
kaç yıl uğraştıktan sonra aldı, benimki daha kısa sürdü, 
sonraki araç hak edişleri emin olun ki işe başlayıp 3-6 
ay İçin de hak edenlerle dolup taşacak, belki onlar-
ca yüzlerce kişi ile birlikte araçlarımızı kullanacağız 
çünkü OneMore İçin de kendini geliştirir, eğitimlerini 
ihmal etmez, webinar ve kamplara katılırsan; başarıyı 
yakalayanların yolun da kendine bir yol çizer ve bun-
larla birlikte tabiki ekip olmayı başarırsan bu iş olur. 
Unutma hedef ve hayallerin kadar büyüksün. Bir gün 
senin hakettiğin aracın hikayesini dinlemek bana gurur 
ve heyecan verecek. Sevgi ve saygılarımla.

Sevcihan 
SAYGILI ERDİL

One More 
International 
Yönetim Kurulu 
2. Başkanı
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Merhaba Değerli One More Distribütörleri,

Dergimizin bu sayısında sizlerle, bir kadın olarak, distribütörlerimiz içinde başarı 
yakalayan kadınların oranının arttığını görmek beni ayrıca heyecanlandırdığını 
paylaşmak istiyorum. One More Women projesi kapsamında bazı çalışmaların yakın 
zamanda başlayacağı müjdesini verirken distribütörlerimiz içinde var olan başarılı 
kadınların bizler için bir yol gösterici ışık olacağını da gururla sizlerle paylaşıyorum. 

Günümüzde kadınların iş hayatında aktif rol almasının ekonomimize ne kadar büyük 
bir katkısının olduğunu herhalde hepimiz çok iyi biliyoruzdur. Ülkemizin ekono-
misine şirketimiz olarak kadınların  payının artarak destek olduğunu görmek, bir 
kadının kendi ayakları üzerinde durma çabasının sonuçlarını görmek ve kadınların 
gücünün aslında ne kadar sonsuz olduğunu hissetmek sizleri olduğu kadar beni de 
tarif edemeyeceğim bir mutluluk duymama yol açmaktadır. 

Elbette ki biz kadınlar sahnede var olduğumuz kadar işin mutfağında da var ol-
maya devam edeceğiz. Unutmayın ki bizlere bahşedilmiş en mucize duygu anne-
lik , ön görülerimiz VE sezgilerimizdir...Öncelikle evlatlarımıza ve topluma doğru 
örnek olma adına iş hayatındaki yerimizi sağlamlaştırmalı , maddi ve manevi 
özgürlüğümüzü elimize almalıyız...toplumdaki sevgi anlayış ve hoşgörünün ana kay-
nağı olan kadınlar; bizlere bu anlamda çok iş düşmektedir... 

O yüzden biz gücümüzü birliğimizden almaya devam ederek, yardımlaşmanın, ekip 
olmanın ve aynı hedefe kadın erkek demeden kimseyi ayrıştırmadan bir olarak 
koşmanın heyecanını yaşayarak başarıların katlanarak artmasını sağlıyor olacağız. 

Biz ONEMORE üst yönetimi olarak daima sizlerin yanında olup, bu 
keyifli ZİRVE yolculuğunun hazzına varacağız... unutmayalım ki; 
LİMİT GÖKYÜZÜ... HEPİNİZE BAŞARILAR VE BOL KARİYERLER 
DİLİYORUM...

Hepinizi sevgi ile kucaklıyorum. 
Saygılarımla…
Sevcihan S. ERDİL
Global 2. Başkan
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Sn. Fedai OZAN - Sn. Derya BÜKLÜ - Sn. Erol AVCI

ilk LİDERLER ZİRVESİ
gerçekleşti!

Şubat ayında, Antalya’da gerçekleşen ve 3 Liderimizin Organizasyonunu üstlendiği ilk 
Liderler Zirvesi gerçekleşti! Yoğun katılım gerçekleşen Liderler Zirvesi’nde süpriz konuşmacılar ve süpriz 

hediyeler ile keyifli bir 3 gün yaşandı!
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Merhaba değerli dostlar,
One More International organizasyonunun sizler için 
çıkardığı derginin bu sayısında neden bir iş dünyası pro-
fesyoneli olarak Network Marketing sektörüne ilgi duydum ve 
bu alanda faaliyetlerimi başlatma kararı aldım sizlerle bunu 
paylaşmak istiyorum. 

Bu yazımda 
bu 3 moti-
vasyon nok-
tasında ki 
keşiflerimi 
sizinle pay-
laşmak iste-
dim daha 
farklı bir çok 
keşfim el-
bette ki oldu 
ama bunları 
da ilerleyen 
dönemde kim 
bilir bir kahve 
eşliğinde 
One More 
Internation-
al organi-
zasyonlarında 
tartışabiliriz. 

Birçoğunuzun beni tanıdığını biliyorum ama  aranızda beni yeni tanıyan arkadaşlarım da mevcuttur 
diye düşünüyorum o yüzden kısaca kendimden bahsetmek istiyorum. 

Üniversite yaşamımı tamamladıktan sonra aktif saha da satış yapmaya başlayarak profesyonel kariyer-
imi başlattım ve yaklaşık üniversite dönemi de dahil olmak üzere 15 senedir sahadayım. Bunun yaklaşık 
son 6 yılında da kendi başıma piyasada iş yapan bir profesyonelim. Türkiye’nin İSO 500 listesinde ilk 50 

de olan firmaları da dâhil olmak üzere birçok firmaya danışmanlık ve yönetici koçluğu hizmetlerinin 
yanında eğitmen olarak da hizmetler verdim ve vermeye de devam ediyorum. 

2000’li yıllarla birlikte gelişen ekonomik durumlardan dolayı hayatımızda daha da büyük bir önem arz 
etmeye başlayan para kazanma konusu elbette ki benim de iş hayatında önceliğimdi. Çünkü hayatımızı 
idame ettirmek, kaliteli bir yaşamı yaşamak ve sevdiklerimizle mutlu olmak için duyguların yanında 
elbette para da büyük bir önem haline geldi. Şimdi bazılarınızın tam da bu satırları okurken para da 
her şey değil canım dediğinizi duyar gibiyim. Elbette ki her şey değil sizlerle de hem fikirim ama ay 
sonuna geldiğinizde ya da faturalar geldiğinde ödemelerinizi ne şekilde kabul ediyor borcunuz olan 
kurum ya da kişiler? Sadece bunu düşünmenizde bile paranın artık hayatımızdaki önemi bizler için 
çarpıcı bir gerçek olarak karşımıza çıkıyor. 

Ben de bu çarkın içine girdikten sonra elbette ki birçok koşturmaca, hedef kaygısı, iş gücü 
kaybı ya da maddi limitlerimin altına düşme kaygısını en derinden yaşayan dostlarınızdan 
biriyim. Halen de bu içimdeki kaygıyı bitirmek gibi bir arayışım olmadığını da içtenlikle 
ekleyebilirim çünkü yönetebildiğiniz her duygu sizi başarıya götürmektedir. Eğitim pro-
gramlarında bu konulardan da bahsediyor olacağız sizlerle. Özellikle son birkaç yıla dik-
katlice baktığımız zaman gördüğümüz tablo daha da derinleşen bir kaygı ve korku zinciri 
olarak karşımıza çıkmakta. 

Bu konu özelinde baktığımız zaman network marketing sektörünü incelediğimde çok enteresan 
sonuçlar olduğu gerçeği beni heyecanlandıran ve bu kararı almamda beni motive eden unsurlar-
dan biriydi. Bir baktığımda bir ev hanımının sıra dışı gelirlere sahip olduğu gerçeğini görmek bende 
bazı içsel sorgulamaların başlaması için yeterli olmuştu ve kendimi network marketing sektörünü 
araştırırken bulmuştum bile

Bir diğer konu zamanı yönetebilme konusu idi. Hayatımda zaman yönetimi 
eğitimleri veren biri olarak elbette ki zamanımı iyi yönettiğimi düşünüyordum 
ki halen de öyle olduğumu söyleyebilirim. Bununla birlikte maaşlı çalıştığım 
dönemde patronlarım zamanımı nasıl yöneteceğimi söylerken kendi işimi 
yaptığım dönemde de müşterilerim zamanımı nasıl yöneteceğimi söylüyordu. 

Aslında burada ana çerçeveyi onlar çiziyor bende o çerçeve içinde oyun planı 
geliştiriyordum. Yani sizin de anladığınız gibi bir başkasının çizdiği çerçevede 
kendi zamanımı yönetiyordum. Bununla birlikte network marketing sektöründe 
zamansal özgürlüğü de incelemelerim sırasında keşfettim. 

Çalışan bireyleri dikkatle incelediğimde en üst düzey lid-
erlerden orta düzey liderlere kadar bugün canım çalışmak 
istemiyor dediğinde böyle bir şansları vardı. İnanabiliyor 
musunuz böyle bir şansları vardı!!! İşte beni bu sektöre iten 
ikinci sebep de ortaya çıkmış oluyordu bu keşifle birlikte. 

Bir diğer konuya geldiğimiz zaman ise yapmış olduğum tüm işler bana bağlı ve 
ben olmazsam ne kadar sistem kurarsam kurayım iş oluşmuyordu. Ne kadar 
büyük bir hapishane aslında kendi kendimize yarattığımız değil mi? 

Bununla birlikte network marketing sektöründe doğru adımları atmanız ve ürün 
satışı noktasında vermiş olduğunuz bayilikler ile birlikte iş yapma stratejilerini 
öğrettiğiniz zaman işin devamlılığı sağlanıyor ve böylelikle geleceğe miras bırak-
abileceğiniz bir iş modelinde faaliyetlerinizi sürdürüyor oluyorsunuz. İşte incele-
melerimde bunu da keşfettikten sonra 3. Motivasyon noktamı da bulmuş oldum. 

Kısacası sözün sonuna geldiğimde eğer siz de benim gibi bu 3 motivasyon nok-
tasını arayanlardansanız her zaman yaptığınız şeylerden farklı bir şeyleri dene-
mekten zarar gelmez. 
Hepinize başarılı ve keyifli bir yaşam dilerim.

Sevgilerimle…
Mehmet EREN
Yönetim Danışmanı 
ve Eğitmen.

NASIL
KARAR 
VERDİM?

Mehmet EREN
Yönetim Danışmanı ve 

Eğitmen
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III. ANKA 
EĞİTİM TOPLANTISI

Ocak 2018 döneminde 
Türkiye’nin turizm lokomo-
tifi illerinden biri olan An-

talya’da gerçekleştirdiğimiz 
3. Anka eğitim kampımızda 
distribütörlerimiz ile birlikte 
3 gece 4 gün mükemmel bir 

performansa şahitlik ettik. Bu 
performans ta distribütörler-

imizin A’dan Z’ye ürün ve 
iş sunumlarının kalitesinin 
artmasını hedeflerken aynı 
zamanda herkesin şimdiye 

kadar görülmemiş bir içeriğe 
ulaşmasına vesile olduk. 

Distribütörlerimizin iş yap-
ma becerilerinin geliştiğini 

kampımızı takip eden dönem-
de gelen iş verilerinde görmek 

heyecanımızı ve mutluluğu-
muzu katlamıştır. 



İnsanoğlu var olduğu günden iti-

baren beslenme alanıyla yakından 

ilgilenmiş çağlar boyunca doğal bitki 

ve gıdalar ile yaşamsal ihtiyaçlarını 

gidermişlerdir. Dünyamızın hızlı 

değişim süreci ile beraber bu ihtiyaç 

duyulan yaşam faaliyeti kısmen 

sağlıksız ögeler, kimyasallar içer-

meye başlamış ve doğallıktan uzak-

laşan gıda yelpazesi, insan oğlunu 

içerisinden çıkması güç bir problem 

olan kilo sorunu ile yüz yüze 

getirmiştir. 

Araştırmalara göre son yıllarda 

ülkemiz nüfusu, ortalama olarak en 

çok kilo alan 3 dünya ülkesi arasın-

da. Bu durumda global bir sağlık 

sorunuyla karşılaşıyoruz ve maalesef 

beraberinde birçok sağlık problemi 

kilo durumuna eklenerek katlanan 

bir hal alıyor.

PEKİ KİLO PROBLEMİ DuRuMuNuN 
İÇERİSİNDEN NASIL ÇIKABİLİRİZ?
Sağlık bantlarıyla hayatın birçok alanında çözüm önerileri su-
nan OneMore İnternational ,çağımızın en büyük sağlık prob-
lemleri arasında görülen bu konu ile  yakından ilgilenmiş ve 
kullananların deneyim paylaşımları ile kendini göstermiş olan 
harika bir ürünü, çeşitleri arasına dahil etmiştir.

İlaç içermeyen ,dengesiz beslenmeyi kontrol eden, metabo-
lizmayı harekete geçirerek hızla dengeleyen, fazla beslenmeyi 
sınırlayan ve bu sebepten kilo vermenizi sağlayan bu posta 
pulu büyüklüğündeki bant sayesinde fit bir görünüme kavuş-
mak artık hayal olmaktan çıkıyor.

İÇERİĞİ SAYESİNDE SAĞLIKLI YAŞAMAYA 
VE DOĞAL YOLLARLA KİLO VERMEYE HAZIR 
MISINIZ?

İçeriğinde bulunan spirulina bitkisi sayesinde zayıflamanın 
cilt etkileri ile başaçıkabilir, palmitoyl tripeptide ile kırışıkları 
gözle görülür derece azaltabilir, L-carnitine ile yağ oksi-
dasyonunu sağlayabilir, organic zingiber officinale (zencefil) 
ile sindirim sistemindeki sorunları sonlandırabilir, camellia 
sinensis (yeşil çay) ile yağ yakımını hızlandırabilir, guarana 
ile metabolizmanın hızlanmasına katkı sağlayabilir ve garcinia 
cambogia sayesinde doyum hissini körükleyebilirsiniz.

Bilindiği üzre kilo problemi yaşayan bireylerin hayatta katılım 
anlamında çektiği zorluklar gerek kişinin sosyal gerek günde-
lik hayatını olumsuz yönde etkilemekte. Bu zorlukları aşmanın 
tek yolu olarak gösterilen diyet programları maalesef günümüz 
koşulllarında bilinçsiz uygulanmalar nedeniyle ciddi sağlık 
problemlerini ortaya çıkartmakta. 

Kişinin kendi vucut fonksiyonlarına doğrudan müdahele eder-
ek yanlış yöntemler ile kilo vermeye çalışırken başka sorunları 
yüz üzerine çıkarabiliyor. 

Sağlıklı yaşamın sırları arasına giren bitkisel yön-
temler desteği ile kilo dengesi oluşturmak ,birey-
lerin fiziksel rahatsızlıklarla karşılaşmasına engel 
olarak fit bir görünüme kavuşmasına yardımcı 
oluyor. 

İçeriğinde yer alan özel bitkiler sayesinde SLİM 
STYLE kilo problemi yaşayanların imdadına ye-
tişiyor. Uygulanan diyet programları sırasında 
kaybedilen kilonun yanında sağlıksız bir görünüm, 
vucudta sarkmalar, geri dönüşü olmayan rahatsı-
zlıklar meydana gelebiliyor. Unutulmamalı ki kilo 
vermeye çalışırken çözülmesi güç başka durumlar 
ile karşılaşma hali bireylerin gerek psikolojisinde 
gerek beden sağlığında kalıcı hasarlar yaratabili-
yor. 

OneMore sağlık bantlarının gözde ürünü 
SLIMSTYLE sayesinde bu tarz problemlerle 
karşılaşmadan içeriğindeki bitkisel bileşenlerin 
desteği ile sağlıklı kilo vermek, verilen kiloyu sabit 
tutmak ve sonucunda hem daha dinç hem daha 
formda bir görünüme kavuşmak mümkün. Tüm 
bunların yanı sıra normal bir beslenme programı 
dahilinde kilo kaybına uğramaya gayret edilen 
süre zarfından çok daha hızlı bir sürede hedefler-
inize ulaşmak mümkün. Kullananların deneyim 
paylaşımları incelendiğinde eski ve yeni halleri 
arasındaki fark oldukça ortada.

Zengin içeriği ve kilo vermeyi destekleyici takvi-
yeleriyle SLİMSTYLE bu çağımız probleminin or-
tadan kalkması için üretilmiş ve OneMore İnterna-
tional sağlık bantları bünyesi dahilinde bulunarak 
bir çok kişinin bu sorununa kalıcı çözümler bul-
muş ve bulmaya da devam edecektir. Sizler de bu 
donanımlı içerikle tanışmak ve formda kalmanın 
tadına ve mutluluğuna sağlıklı bir şekilde varmak 
istiyorsanız denemeli ve farkı görmelisiniz.

Sağlıklı Kilo 
Değişiminin Adresi 
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9
Sizlerin katılımı ile gerçekletirdiğimiz One More 9. 
Eğitim ve Motivasyon Kampı’nda çok değerli Sn. Deniz 
Oral’ın katılımı ile oldukça keyifli 3 gün yaşadık. One 
More Eğitimleri ile desteklenen kampımızda sizlerle bir 
arada olduğumuz için tüm One More ailesine teşekkür 
ederiz.



2019

9 RÖPORTAJLAR

Yayınlanan röportajlarımızı incele-
mek için youtube kanalımızı ziyaret
edebilirsiniz. 

@onemoreinternational
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Siz değerli One More ailesinin katılımı ile gerçekleşen 9. Kampımızda çekiliş ile süpriz 
hediyeler verildi. Çekler sahiplerini buldu. Bu güzel atmosferi oluşturan sizlersiniz! 
Daha nice muhteşem kamplara!



7 Milyarı aşan Dünya nüfusu içerisinde Onemoreinternational’la tanışan 
“Şanslı” çok değerli Onmeore ailesi, Onemore sayesinde, hayallerinizi 
süsleyen bir çok düşüncenizi hayata geçirmek isteyenler, mükemmel bir 
yaşama adım atmak isteyenler sizlerede MERHABA…

Hayatımı “ONEMORE” dan önce ve sonra olarak çok net 
ayırabilirim..

Öncesi;Lise 3.sınıftan terk,16 yaşında evlilik ve 17 
yaşında annelikle başlayan hayat maratonu…En büyük 
idealim,isteğim,hayalim terk ettiğim liseyi bitirmek ve 
üniversite okumaktı.Eşim ise bu isteğimi çok gereksiz 
görüp,bir meslek sahibi olsam bile nasıl olsa çalıştırmay-
acağı yönündeydi.Ama fıtratım gereği tüketmekten çok 
üretmeyi seven bir yapım vardı.

O dönemler İçimdeki en büyük  uhdelerden biri  olarak 
kalmıştı.Ama hayatın ilk sınavı başarılıydı.İnsan iste-
dikten sonra kafasına koyduktan sonra ve vazgeçmediği 
sürece elbet bir gün hayattan istediğini alıyordu..

2001 yılının sonlarında çok sevdiğim bir teyzem bir 
toplantıya davet etti.Çok ısrar üzerine ne olduğunu 
bilmeden sadece kırmamak adına gittiğim bir davetti.

İlk network sistemiyle tanıştığım küçük bir toplantıydı.
Anlatılan ürün sağlık ürünü ve güzel bir üründü tavsiye 
edebileceiğimiz.Daha sonra hiç bilmediğim yabancısı 
olduğum network ün ne demek olduğu,ve bu sistemden 
nasıl para kazanılacağı anlatılmıştı.

Dedim ki neden olmasın,madem ki eşim istemediğin-
den  dolayı düzenli bir çalışma hayatım olmayacaksa bu 
şekilde bir başlangıç yapabilirdim..

Sisteme dahil oldum,amacım kendime yetecek kadar 
harçlık çıkartmaktı.Evimi ve çocuklarımı ihmal etmeden 
kendime bir program çıkarttıp çalışmaya başladım.2.ayın 
sonunda aldığım prim bir çok maaşın üstündeydi….

Ek gelir olarak tabir edilen bu ticaret 
modelinin yanlış bir tabir olduğunu 
farkedip EK GELİR Mİ maalesef 
maaşlar ek gelir gibi kalıyordu yanın-
da….SEVMİŞTİM….

Çünki sermayesiz kurulan bir iş ,çalışma saatlerinizi tam-
emen kendinize göre ayarlayıp en çokta kendi işinizin pa-
tronu olma durumunu sevdim..Yalnız benim için önemli 
olan birkaç nedenden dolayı çok istekli yapmayıp yavaş 
yavaş bırakmıştım.Bu ilk network işimle birlikte aldığım 
karar bir daha yabancı bir firmayla çalışmamaktı. 

Biraz ara verdikten sonra yeni kurulan yerli 
sermayeden oluşan ürünleri temizlik olan bir 
şirketle tanıştım.Herşey güzel görünüyordu 
yalnız ekip kurmaya ve para kazanmaya 
başladıkça yeni firma olmasından kaynaklı 
ve sistemdeki sıkıntılardan dolayı bu da bana 
yeterli gelmedi.

Ben de “Mutlu etmez bu işler yol 
yakınken geri dön” yazasım geldi 
yazmadım tabi…

Aradan bir iki gün geçti aynı kişinin 
bir paylaşımı daha bu defaki Video 
başlığı “FARKLI DÜŞÜNÜN”içeriği-
nin ilk cümlesi İCAT EDİLECEK 
HERŞEY İCAT EDİLDİ sayfasına 
girip incelemek istedim Bu kişi Erol 
Avcı şimdiki ekibinde olmaktan 
gurur duyduğum kişi. bir yazı daha 
FRAGMAN BİTTİ FİLM BAŞLIYOR. 
İddialar artıyordu her paylaşımda.Ne 
işi nede ürünü bilmeden ilk defa hiç 
tanımadığım birine mesaj yazdım.
Bu kadar iddia fazla değilmi sonuçta 
bi network sistemi..Gelen cevap çok 
iddialıyız..Anlatabilirim dedi birkaç 
defa istemedim teşekkürler network 
düşünmüyorum dedim her defasında 
bir kez telefonla konuştuk.

Sadece ürünü merak ettiğimden. 
Birkaç gün sonra tekrar telefonum 
çaldı ıspartaya gelip yüz yüze anlat-
mak isterim.Boşa gelmenizi istemem 
Erol bey dedim cidden düşünmüyo-
rum.Ama gelirsenizde dinlerim ded-
im.Bir facebook paylaşımı ve hiç ilg-
ilenmeyen bir kişi için manavgattan 
ıspartaya başlayan yolculuk bugüne 
kadar ettiğim dualarımın karşılığını 
getiriyordu sanki bana..En çok se-
vdiğim vede sürekli ettiğim dualar-
dan ikisi” Allah insanları iyi insan-
larla karşılaştırsın” ve “Allah kimseyi 
kimseye muhtaç etmesin.”. Network 
sisteminden nefret eden ben Ürünü 
dinlemeye başladıkça ürünün tamda 
istediğim gibi olduğunu Kişi,yaş,cin-

siyet seçmeden herkese hitap 
olabiliyor olması,benim ihtiyacım 
yok ama çevremdekilerin çok ihtiyaç 
duyacağını düşündüğüm ama aslın-
da herkesten çok benim ihtiyacım 
varmış ki işin içine girdikten sonra 
daha çok anladığım bir ürün en 
çokta etkilendiğim ürünün bant  şek-
linde olması ve  şirketin Türk şirketi 
olması da tamam dı. Ürünü gördük-
ten sonra heyecanlanmıştım.Nasıl 
bir fikirdi bu çok etkilenmiştim.
Şirket ürün bana göre tamamdı.

Geriye dinlemek istemediğim 
çözüm  planı kalmıştı Erol beyin 
işimi tam yapmak istiyorum  anla-
tayım demesi üzerine saygı duyarak 
kazancı dinlemeye başladığımda 
3. Kazançta Şirket dedim çıldırmış 
olmalı niye veriyorki bu kadar 
kazancı demiştim.Vizyonu gördüm 
o istediğim  şirket ürün kazanç3 
lüsüde   karşımda duruyordu. O 
an karar vermeliydim.Kaybedecek 
ne vardıki  en fazla giriş paketin-
den başka ürün dediğini yapmasa 
bile.Hayır demiş olsaydım şu an 
kaybedeceklerimi görmeye bile 
tahammülüm olmayacaktı.İşte zaten 
olması gerekende tamda buydu bana 
göre.

Uykularım kaçtı bir an 
önce Onemore tanıtmak 
istiyordum herkese !

Ürünü kullandırtmaya başladıkça 
kullananları ve beni hayrete düşüren 
sonuçlar.Artık bendee çok iddialıy-
dım…Onemore ile bütün zorlar artık 

çok  kolaylaşmış diğer sistemdeki 
bana göre tüm eksilerin hepsi kat 
kat artıya dönüşmüştü.Attığınız bir 
adımın karşılığını kat kat fazla alma 
duygusu yaşamaya değerdi.Şirket 
sahiplerini tanıdığımda  evet dedim 
çok doğru yerdeyim. 

Daha öncesinde network yap-
mış olan kişiler benim ne demek 
istediğimi daha çok anlayabil-
irler. Bir gün tek başına ,Hayat 
üzerine hayaller kurarak ,ha-
yatın yönünü ve yolunu ararken 
kim olduğunu ve ne istediğini 
düşünürken kendime yeniden 
bir ben lazım dediğinizde 
çıkıyor karşımıza .Bazı insanlar 
vardır,sadece kendileri girmez 
hayatına.Kendiyle beraber 
aklını da alır gelir yanında;yet-
mediğinde seninki,sakınmasız 
koyar önüne,seninle paylaşır.
Yol olur sana,yoldaş olur,önünü 
aydınlatan ışık olur.Sen 
gerçeğin karşısında yapayalnız 
hissederken kendini, o sana en 
büyük yandaş olur.

Bildiklerini sunup anlayabilmene, 
bilmediklerini fark edip öğrenebil-
mene yardım eden “HAYAT AYRA-
CIN” olur. 

Basit cümlelerle Saygıdeğer Mustafa 
Erdil,  Sevgili  Sevcihan Saygılı Erdil 
ki İdolüm olur kendileri. Onemore 
ile yaşşattıklarınız ve yaşatacak-
larınız için şimdiden teşekkürler…             

ONE MORE iLE  HAYATA 
“BİR DAHA” YENİDEN 
MERHABA!

AYŞE
OKÇU

One More
Yürütme 
Kurulu Üyesi

2423

Evet yine bir Türk firması yine bir iş teklifi ve yine bir network sistemi…Ürünleri kişisel bakım ve kozmetik üzeriney-
di.Bunuda denemek istedim..Ve aynı sıkıntılar düzelecek denilen sıkıntıların hiç biri düzelmiyordu..Network sistem-
ini çok sevmeme rağmen,artık cidden nefret etmiştim ki para kazanmama rağmen….Bu arada bir çok yerden gelen 
teklifleri dinledim ürünlerini kazanç planlarını bana en çok uyan ve yapabileceğime inandığım bu 3 şirketi tercih 
etmiştim.Evet başarılı oldum  ekip kurdum kariyerleri seviyeleri hakettim…Tabiki bu hakedişler okuduğunuz kadar 
kolay olmadı bende bir çok şeyden ödün verdim. Hem çok sevmiştim, hemde nefret etmiştim…

Kendimi çok iyi tanıyor ve ne istediğini bilenlerdenim..Benim beklentilerimi,karşılay-
acak şirket-ürün-kazanç üçlüsünün bir arada barındıran bir firma yoktu maalesef 
kolay kolay da olmayacaktı. Bir daha da Network mü asla diyenlerdendim…Bu ara-
dada yaşadığım bir çok sıkıntı beni hayattan da soğutmuştu.Kendimi kapadım evden 
dışarıya çıkmaz oldum ve antidepresanlara başlamıştım..Tabi ne zamana kadar….

Ta kii Facebookta ki o paylaşımı görene  kadar..İşte  şimdiki kısımda hayatımda Onemore dan sonra olan 
kısmıdır.Bu kısmı aslında ne kelimelerle nede cümlelerle yazmasıda anlatmasıda çok zor…Facebokta 
arkadaş olarak bile bende ekli olmayan hatta ortak arkadaşımızın dahi olmadığı bir kişi diyordi ki “Ark-
adaşlar lami cimi yok bu işin,biz kazandırıyor diyorsak kazandırıyor.”şeklinde bir yazı..

Evet Ben de o şanslı kişilerden biriyim;

Adım Ayşe Okçu…. 1978 Almanya 
doğumluyum. 22 yıl önce hayatımızı 
birleştirdiğimiz çok sevgili eşim Salih 
Okçu ve her zaman gurur ve onur duy-
duğum yaşama sebebim ve sevincim 
olan 2 tane gencin annesiyim.. 

Çalışma Ekonomisi ve Endüstri ilişki-
leri mezunuyum. 17 yıllıkta network 
geçmişine sahibim..



Merhaba Onemore,
Aynen bir daha 
Yıllar önce yaklaşık altı yıl önce severek yaptığım network marketing sistemin-
den ayrıldım. Ama gözüm kulağım hep açıktı. Dedim ki “ Network yaparsam 
insanları hemen etkilemeli ve kısa sürede kazandırmalı “ 
Bekledim bekledim bekledim…

Değerli One More 
Temsilcileri,
Ben İsmail Beyazay. 
One More International ile 6 
ay önce tanıştım. 4 aydır aktif 
olarak One More ticaretinin 
içindeyim. Sizlere maddi ihti-
yaçtan öte sebepler ile, neden 
bu sektöre gönül bağlayabi-
leceğini anlatmaya çalışa-
cağım. 

İnsanoğlu, bulunduğu toplu-
ma artı değer kattığı sürece 
ölümsüzleşir. Şahsen insa-
noğlunun dünyaya sadece 
para kazanmak, kazandığı 
para ile bir ayını geçirmek, 
kira ödemek, faturalarının 
peşinden koşmak veya sabit 
bir maaş ile başkasının boyun-
durluğu altına girmek için 
gelmediğine inanıyorum. 

Bendeniz, 1983 yılında ba-
bam ve amcam tarafından 
kurulan Beyazay Kalıp Ltd 
Şti’nin şirket hissedarı ve genel 
müdürüyüm. 6 ay önce, Hakan 
Ergüder kardeşimin tavsi-
yesi üzerine tanıştığım One 
More International, bana çok 
farklı bir deneyimin kapılarını 
araladı. 

Hatta baya bekledim. Bu arada her yeni network oluşu-
munda arandım. Gel bak bu şöyle bu böyle. İnceledim 
fakat olmuyordu. Ürünlerin etkisi mi? Kazanç plan-
larının etkisi mi? 

Bilmiyorum beni çekmiyordu. Bir gün eski dostlarımdan 
sevdiğim bir arkadaşım çıktı geldi. “ Ferhun bir projem 
var benimle bu yola çıkar mısın? “ dedi. Aramızda kalsın 
adam almış eline bir band çıkmış yola birde bir pazarla-
ma planı yapmış. Hadi band değişik bir projede kazanç 
planı tam bir delilik. Abi dedim sen bu planla batarsın. 
“olsun oğlum ben insanıma para kazandırmak istiyorum. 
Hemide Türkiye’den Dünya ya açılan İnternational bir 
Türk firma olmak istiyorum.” 
İyi o zaman sana kolay gelsin benim işim gücüm var 
çılgınlık yapamam dedim. Zaten işlerimi yeni düzene 
sokmuşum macera falan yaşayamam. Band güzel alır 
kullanırım dedim ve uğurladım.

Aradan 3 yıl geçti. Ben takipteyim. Değerli eşiyle birlikte 
nasıl mücadeleler verdiğimi hep facebook takip ettim. 

Koştular koştular koştular...
Ama yılmadılar. Büyük sıkıntılar çektiler. Projelerine 
inandılar vazgeçmediler. 

Ne mi oldu?
Şu an 36000 ve üstü üyeli 69 ülkeye açılmış dev bir aile 
kurdular.
Gördüm ki bu çılgın Türk durmayacak.
Eeee  o zaman dedim “Haydi FERHuN zamanın geldi. 
Tut bu işin bir ucundan belki senin hayatında değişir.”

İnanılır gibi değil. Yıllarca network yapmış kişilere ka-
zancını göster dediğinde kaçarlar göstermezler. Ben bir 
ay sonra bu kişilerin yıllar sonra ulaştıkları kazançlara 
ulaşmıştım ve görmek isteyenlere kazancımı gururla 
gösteriyorum.

İşin bir diğer tarafı bandları kullanan insanların hayır 
dualarını almakta sizi manevi olarak o kadar besliyor ki 
bazı anlar maddiyat kısmı bile çoook  geride kalıyor.
Hayatımda iyi ki yapmışım diyebileceğim bir projede yer 
almak müthiş mutlu ediyor beni.

Mustafa Erdil iyi ki seni tanımışım haklısın yıllar önce 
senin yanında olmalıydım. Çok özür diliyorum senden. 
Artık hep beraberiz omuz omuza, yürek yüreğe bu yola 
devam edeceğim seninle SÖZ.

Seni unutmadım muhteşem kadın, koca yürekli kadın, 
bilge insan Sevcihan Saygılı Erdil biliyorum bu çılgın ile 
yaşantı zor ama iyi ki bu çılgının yanındasın teşekkürl-
er…

Evlatlar sizi unutur muyum sizde az kahrımızı çekmiyor-
sunuz. Olsun siz gençsiniz çekin kahrımızı azcık.

Melih, Kayhan, Dilara  Ferhun’nun 3 meleği hep 
yanımızda kalın emi…

Veee koşulsuz şartsız yanımda olan kadın değerli eşim 
Aysel hanım bir kez daha 
Bir kez daha yanımda olduğun için teşekkürler. Sana 
minnettarım.

Hayatlarına dokunduğumuz, bizlere ve projeye inan 
muhteşem ekip arkadaşlarım.

Her birinizi canı gönülden kutluyor teşekkürlerimi 
sunuyorum.

Hayat dediğin bir an o da bu an 
Haydi Kalın sağlıcakla.. 

FERHuN TARIM
Jeodezi ve Fotogrametri Mühendisi

belkİ senİn 
hayatın da değİşİr

Fırsatlar İnsanları 
bekler, İnsanlar da 
fırsatları.
Fakat kazanan genel olarak bahaneler olur. sİz İstİsna 
olun ve bahanelerİnİzİ bİr kenara atarak, yola çıkın. 

FERHUN
TARIM

One More
Yürütme 
Kurulu Üyesi

İSMAİL
BEYAZAY

One More
Yürütme 
Kurulu Üyesi

Sevgili Hakan’ın tavsiyesi benim için son derece yeterli bir refer-
ans olmasına rağmen, beni etkileyen ve işi kabul etmemdeki 
önemli sebeplerden bir tanesi de direk olarak şirket sahipleri 
ile bağlantıda olabilme ayrıcalığı idi. Herkesçe malumdur ki, 
hiçbir network marketing şirketinde böyle bir duruma hasıl 
olamazsınız. 

One More’daki amacım, genel anlamda etrafımda bulunan 
insanların, gerek sağlığına, gerekse varlıklarına dokunarak, 
hayatlarını bir nebze dahi olsa iyileştirmeye vesile olmaktır. 
Özellikle, şahsi gelirimin artmasının yanında, çevremdeki 
maddi gücü yeterli düzeyde olmayan insanlara vermiş olduğum 
destek ile beraber, yine ihtiyacı olan çevremin sağlık sorunlarına 
dokunuyor olmak, beni bu işte en fazla tatmin eden noktalardır. 

Her ne iş yapıyor olursanız olun, hedefi olmayan yolculuğa 
çıkamazsınız. Tabiidir ki, benim de bu noktada çok ciddi hede-
flerim mevcuttur. İlk başta eğlence ve ek gelir amacı ile başlamış 
olduğum One More serüveni, 3. ayın sonunda, ciddi bir gelir 
kaynağı olmak ile beraber, sosyal olarak ta bana ve ekibime 
çok ciddi artı değer katmıştır. Hedeflerim, çok açık konuşmak 
gerekir ise, ekibim ile beraber sınırsız geliri olan bu platformda 
elde edeceğim sınırsız geliri, yine ekibimle beraber, sınırsız bir 
şekilde hayatın tadına vararak harcamaktır.

One More dünyasında başarılı olmak isteyen çalışma ark-
adaşlarıma vermek istediğim çok önemli bir mesaj var. Fırsatlar 
insanları bekler, insanlar da fırsatları. Fakat kazanan genel 
olarak bahaneler olur. Siz istisna olun ve bahanelerinizi bir 
kenara atarak, yola çıkın. 

Ben İsmail Beyazay, One More International yolunda olmaktan 
çok mutluyum. Kardeşim, sponsorum, sevgili Hakan Ergüder’e 
ve bu işin daha keyifli hale gelmesini sağlayan Sayın Tülay Çe-
lik’e sonsuz teşekkürlerimi sunarım. 
Hepinize One More’lu hayatlar dilerim.!
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bİr yola gİrdİğİnİzde 
bİr bakmışsınız kİ 
zİrvedesİnİz

BÜYÜK İLGİ TOPLADI!

ADALET
KARAKOLCU

One More
Yürütme 
Kurulu Üyesi

1969 İstanbul doğumlu 4 çocuk iki torun sa-
hibi sosyal bir kadınım. 20 Yıldır network 
camiasının içindeyim. Bir çok firmada aktif 
olarak görev yaptım. En son çıktığım fir-
mada müdür konumundaydım.

Teklif bana geldiğinde Burcu (uyanık) hanımefen-
di’den  1 adet bant ve katalogları  istedim. Araştıra-
cağımı ve Burcu hanıma geri döneceğimi söyledim. 
İnternet yorumlarına ve şikayet hattına baktığımda 
şikayet yoktu ve bu benim ilgimi çekti ama bu benim 
için yeterli değildi bantları önce kendimde denedim.
Kilolu bir kişiydim 90 kiloydum. 2 Ay sadece kul-
lanıcı olarak kaldım. 

“2.Ay’dan sonra bedenim de toparlanma 
başladı. Tiroitlerim, haşimato tembel tiroit’ti 
onu düzenledi. Kalp problemim vardı, ritim 
bozukluğu teşhisi kondu.”

Omzumda ki liflerde zedelenme vardı, iyileşme 
sağladı. Sağlığıma iyi bir takviye olarak kullanıyo-
rum. 90 Ki̇lodan 65 kiloya düştüm. Zayıflama 
bantlarımla birlikte koyduğum hedefe çok kolay 
ulaşabildim. B12 bantlarını torunum da kullandım 
algısında proglem vardı, zihni güzel açıldı, derslerini 
daha iyi kavradı. 

Bizler her ne kadar fast food türü beslenmeyi onayl-
amasakta, çocuklarımız günlük yaşamında bu tür 
yiyecekler tüketiyorlar, dolayısıyla  vitaminlerini 
de alamiyorlar. B12’nin içerisinde folik asit, B1, B3 
bulunmakta ve gerekli olan bu vitaminleri vücuda 
veriyor. 

Gündüz yoğun çalıştığım için geceleri uyku prob-
lemi çekiyordum. Melotonin bantlarını kullanmaya 
başladım. uyku proglemim bu şekilde düzene girdi 
uyku ilaçlarımı artık kullanmıyorum. Bu kadar hızlı 
bir şekil de etkisini gösterdiği için bendeki değişik-
likleri arkadaşlarımda fark etti.

Bana nasıl zayıfladığımı sordular, bende bant-
ları önerdim. Arkadaşlarımda da aynı sonuçları 
gördük. Kısaca ürünü mutlaka araştırın ve ken-
diniz de deneyin çünkü kullanmadığınız hiç bir 
ürünü tavsiye edemezsiniz. Güçlü bir işe sahip 
olabilmek için o işi sevmek lazım, sevdiğin ark-
adaşlarla çalışmak lazım. Onlarla bir yola gird-
iğinizde bir bakmışsınız ki zirvedesiniz. 

One more işini liderlerime teklif edipte bana 
evet diyen Günay Pazarcıklıer, Sibel Ayan, Melek 
Serçebay, Seher Öğünç, Nevin Namlı, Fatma uzun, 
Kadir Arslantürk teşekkürlerimi bir borç bilirim.

Son olarak beni bu güzel işe dahil olmama sebep 
olan Sayın Burcu uyanık hanımefendiye,
Sayın Ceo Sevcihan Saygılı Erdil hanımefendiye, 
Sayın Ceo Mustafa Erdil beyefendiye

Teşekkürlerimi sunuyorum...

Hızla büyüyen ailemiz ve daha da kurumsallaşan yapımız ile insanların hayatlarına do-
kunmaya devam ediyoruz. Kurulduğu günden bugüne aile yapısına önem veren One More 
International bütün Dünya’nın geleceği olan gençleri de tabi ki unutmuyor.

Değişen Dünya’nın yapısı ile birlikte ticaret anlayışı da evrimleşerek kendini daha az riskli ve sınırların 
olmadığı bir yapıya taşımıştır. Günümüzde ki gençlerin en büyük problemleri arasında olan iş bulamama 
ve bundan kaynaklı oluşan gelecek kaygısı sorunu genç beyinlerin olduğu kadar Dünya’nın geri kalanının 
gelişmesine de sekte vurmaktadır. Böyle önemli bir konuda gençlerimizin yoluna ışık tutmak ve onların 
gelecekleri ile ilgili kaygılarını yok ederek onları refaha kavuşturmak amacı ile One More International 
Youth kurularak, onların yanında olduğumuzu ve onları hayallerine ulaştırmak için isteyen gençlerim-
ize eşit olarak elimizden gelen her şeyi yapacağımızı göstermiş bulunuyoruz. Kurulduğu günden itibaren 
yoğun talep gören ve Dünya’nın dört bir yanından ailemize dahil olan gençlerin hızlı şekilde sonuçlar 
alarak onların kendilerini keşfetmelerini sağlamak bizim mutluluk ve gurur duygularını bir kere daha 
tatmamıza vesile oluyor. 

One More Youth Nedir?
Normal hayat şartlarında kişilerin kendi işlerini kurması ve hayallerine ulaşabilecek kadar gelir elde etme-
si ciddi maliyet, zaman ve büyük risk almalarını gerektirir. One More International sisteminde bulunan 
distribütörlerine bütün bu risklerden arındırılmış bir fırsat sunmaktadır. One More Youth ise 18 ila 25 yaş 
arasında bulunan gençlerimize, normal distribütörlerden daha avantajlı olarak bu fırsatı sunmaktadır. Bu 
avantajı doğru kullanarak gençlerin, kendileri gibi olan arkadaş ve çevresi ile birlikte onlarında hayatları-
na bu fırsatı sunarak dokunmaları ve hayat standartlarını yukarılara taşımalarını sağlamaktır. Yani basit 
dokunuşlar ile büyük işler başarmaları konusunda yollarına ışık tutmak. Zaman değerini iyi bilen gençler 
için...

One More Youth ile Hayatı Yakala!

27



30

Sözlerime One 
More ailesinde 
olmaktan duy-
duğum mem-
nuniyetle başla-
mak isterim. 

Ben Tayfun Tuncay. 
20 yaşındayım ve 
Denizli’de ikamet 
ediyorum. Geçmişte 
almış olduğum bazı 
yanlış kararlar net-
icesinde öğrenim 
hayatımın pek par-
lak seyretmediğini 
söyleyebilirim. 

Kendimi bildim bile-
li tek içerisinde yer 
almak istediğim,ha-
yalim olan futbol 
alanında profesyonel 
olmak adına doğ-
ru kararlar alarak, 
şuanda bulunduğum 
amatör seviyemi 
yükseltebilmeyi ve 
bu şekilde hayatıma 
devam etmeyi hede-
fliyorum.
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Birgün Denizli’ de bir arkadaşımla buluşmak üzere Çınar Meydanına gitmiştim. Şans eseri dört sezon 
birlikte top oynadığım yakın arkadaşım Serhat da oradaydı. Sohbetimiz esnasında bana seminerlerden 
söz etti ve gelmemi rica etti. Bu tarz organizasyonların beni sıktığını bildiğim halde arkadaşım için katılım 
gösterdim. Yapılan sıcak karşılama karşısında etkilenmiştim. Melih Reyhanoğlu ve Rabia Eskin’i dikkatli 
bir şekilde dinlemem önerilmişti. Açıkçası merak ediyordum.

Futbolcu olmamın vucudumda yaratmış olduğu deformelere alışkındım. Oyun sırasında yemiş olduğum 
tekmelerden ötürü sol dizimin alt kısmında kemik ödemi oluşmuştu. Diz çekerken ve bazı ani hareketler 
ağrılarımı arttırıyordu. Haftasonu önemli bir maçımız vardı ve ayağımın oynamaya müsait olamayacağını 
düşünüyordum.

Seminerde Painles Night GLu ürün içeriği anlatılırken ödemi dağıtabilme özelliği , Glukosamin içeriyor 
olması çok dikkatimi çekmişti. Denge testi yapıldığında gözlerime inanamadım. Önceden ayarlanmış 
kişiler olduğu ihtimali gelmişti aklıma. 

Bu ihtimali yok etmenin tek yolu vardı benim de sahneye çıkarak test etmem. Test sonucunda ikna olmuş-
tum. Sadece vucuda temas ettiğinde bile bu etkiyi yaratan bir bantın yapıştığı taktirde nelere iyi geleceğini 
düşünmeden edemiyordu. Merağımı gidermek adına çıkışta ayrıntılı bilgi almak için Serhat ile konuşmayı 
kafamda planladım. Hem kazanç planı hem ürün içeriği çok mantıklı gelmişti. 

Ancak ilk önceliğim ayağımdaki rahatsızlığı gidermekti. Çekilişte ürün kazanan arkadaştan 
3 adet Painles Night GLU bandı satın aldım. Haftasonu olacak olan önemli maç öncesi den-
emeyi düşündüm. Klüp masörü birkaç ağrı kesici krem vermişti ancak fayda etmiyordu. 
Bantın bir adetini sol üst baldırıma yapıştırdım. Akşam rahat bir uyku uyudum. Bantın beni 
rahatlattığını hissediyordum az da olsa ağrıda hafifleme vardı. Maçtan bir gün önce yeniden 
denedim. Ağrım giderek hafifliyordu ancak riske alamazdım sakatlıkla sonuçlanabilirdi oyun 
anında gelecek bir darbe sonucu. Hocamın odasına gidip yedekte kalmamın daha iyi ola-
cağını söyledim. Bantı bölerek  rahatsız olduğum bölgenin sağ ve sol tarafına yapıştırdım. 
Maç başlamış ve biz ilk yarıyı önde kapatmıştık. İkinci yarı maçın heyecanlanması ile birlikte 
yerimde duramaz oldum. Hocam yanıma geldi ve iyi olup olmadığımı sordu. 

O anda oynamaya karar verdim. 19 dakika sonra oyuna girdim ve benim başlattığım pozisyon ile üçüncü 
gölü bulduk. Oynamaz dediğim ayağım harikalar yaratmamıza yardımcı olmuştu. Bu beni çok iyi hisset-
tirmişti. Bir hafta düzenli kullandım ve ödemimden eser kalmamıştı.

Maçtan bir gün sonra Denizli Gençlik olarak toplandık. İş hakkında bilgiler edinip etrafımdakilere aktar-
maya başlamıştım. Bu harika aileyle işte bu şekilde tanıştım. Bir hafta içerisinde iki yeni üyem ve iki hafta 
içerisinde altı kişilik ekibim hazırdı. Hem sağlığım hem varlığım olumlu anlamda etkilenmişti. 

Çok kısa zamanda bantları satarak ciddi gelirler elde ettim. Şans kapımı, Serhat’la karşılaştığım OneMore 
ile tanıştığım gün  çalmıştı. O gün anladım ki yaşamımızda önümüze gelen şansları değerlendirmek, ön-
yargıları kırmak ,hedeflerimize bir adım daha yaklaşmak bizlerin elinde. 

Kimse emir altında çalışmaktan zevk almaz.Sekiz saatimizi satarak asgari ücrete bağlı hayatlarımızı 
başkalarının ellerine bırakmamalıyız. 

HAREKETE GEÇELİM! Kendi işimizin patronu olalım ve kazancımızı bizler kendimiz belirleyeli. Cünkü 
hayallerinin peşinden gitmezsek başkalarının hayalleri için maaşlı çalışan oluruz.

 TAYFuN TuMCAY
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Modern Çağın Eğitim Sistemi 
E-Learning!..One More International

Ürün Sertifikalarını Sizlere Sunmaktan 
Gurur Duyarız!

ISO 1002 müşteri memnuniyeti belgesidir.
Halal Helal Belgesi, güvenilir, dini bilgisi ve bilinci tam, muteber, işinin 
ehli ve tarafsız bir kurumun, belgelendirmeye tabi olan üretimi denetle-
mesini, dini kaideler, helal standartlarla uygunluk içerisinde üretimin 

yapıldığını teyit etmesini ve buna bağlı olarak, uygunluk verilmiş kabul 
edilirliği olan bir belgedir.

ISO 13485 ISO 13485 ISO kurumu tarafından yayınlanan, mevzuat 
amaçları bakımından şartlar başlığına sahip medikal cihaz üreticilerine 

uygulanabilen kalite yönetim standartıdır.
CE Ürünün AB standartlarına uygunluğunu gösterir.

Değerli One More Distribütörleri, 
Bu yazımızda uzun zamandır alt yapısını hazırladığımız 
ve sizler için eğitimi ayağınıza getirecek olan sürekli eği-
tim projemiz E-Learning sistemimizden bahsetmek is-
tiyoruz. Hepimizin bildiği gibi modern çağın en önemli 
gelişimi teknolojik ilerlemeler ve bu ilerlemelere bağlı 
yaşamımızı kolaylaştıran keşiflerdir. Bundan en önemli-
si şu anda belki onsuz hiçbir şey yapamadığımız 90’ların 
sonunda hayatımıza giren internet olarak karşımıza çık-
maktadır. 

Biz de One More International olarak gelişen teknolojiyi 
ve yenilikleri en yakından takip eden bir yapıya sahip ol-
mak adına elimizden gelen çabanın en yüksek seviyede 
sizlere değer yaratması için geceli gündüzlü çalışıyoruz. 

Peki nedir bu E-Learning?
Cevabı çok basit videolu öğrenme sistemi diyebiliriz. 
Bu sistemi mevcutta eğitmenlerimiz aracılığı ile ver-
ilen (ki bu eğitmenler gün be gün sayısı artmaktadır) 
eğitimlerin profesyonel prodüksiyonlarla çekimleri-
nin yapılması ve bu çekimlerden oluşan videolarla 
birlikte eğitimin biz kahve içip ayaklarımızı uzat-
tığımız zamanlarda dahi sürekliliğinin sağlanması 
olarak adlandırabiliriz. 

Öncelikle ailemize katılan yeni arkadaşlarımızın eğitim 
ihtiyaçlarını karşılamak ve mevcut aile fertlerimizin 
ise sürekli tekrar yapabilecekleri bir platform oluştur-
mak amacıyla bu fikrin etrafında yola çıktık. Öğrenme 
sistemi çok basit aslına bakarsanız ve hiç birimizin zor-
lanacağını da düşünmüyoruz. Cep telefonu, tablet bil-
gisayarlar ya da laptoplarınız ile internet bağlantınızın 
olduğu her yerde eğitimi sürekli hale getirebilirsiniz!..

Önce videoların izlenmesi ve her izlenen video sonrasın-
da internet üzerinden girilecek sınavlarla birlikte ders 
konusunun tamamlanması sağlanıyor olacaktır. Eğer 
ki sınavlardan %70’in üzerinde bir başarı yakalanması 
söz konusu ise de sanal ortamda katılımcılarımız serti-
fikalarına .pdf formatında sahip olacaklardır. Böylelikle 
teorik bilginin tabana yayılması ve bu bilginin ışığında 
düzenlenecek olan uygulama workshoplarında da te-
orinin pratiğe geçmesi amaçlanmıştır. Takdir edersiniz 
ki teoride var olan bir bilgi pratiğe dönüşmüyor ise 
hangi alanda olursa olsun bir değer ifade etmiyor artık 
günümüzde. 

Platformumuzda sektörümüze yönelik eğitimlerin 
yanında sektör dışı eğitimlerde programlanmakta ve 
çok çeşitlilik esası göz önüne alınarak sizlerin her alan-
da bütünsel mükemmelliğe ulaşmanıza yol açacak bir 
gelişmişlik düzeyine evinizin rahatlığında ulaşmanızı 
hayal ediyoruz. Hayal etmekle de kalmayıp böyle bir 
platformu da sizlerin hizmetine sokmak için yukarıda 
da belirttiğimiz gibi geceli gündüzlü çalışıyoruz. 

Bu çalışmanın tamamlanmasına çok az bir süre kaldığını 
sizlerle paylaşmak bizim için de şirketimizin gücünün 
ne kadar da arttığı gerçeğini göz önüne aldığımızda tarif 
edilemez bir heyecan duymamıza yol açmaktadır. 
Bol eğitimli ve gelişimli bir dönem hepimizi bekleme-
kte ve bu dönemle birlikte herkesin eğitim ihtiyaçlarını 
keyifle zaman mekan bağımsız giderdiği bir çağa da ayak 
basmış olacağız. 

Şimdiden eğitimlerde workshoplarda evlerimizde eği-
tim almanın heyecanı yaşamaya başladık değil mi? 
Her bir distribütörümüze eğitim dolu bir gelecek olması 
dileğiyle…
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Fadime sever /Manisa /Kula
Yaklaşık 10 yıldır diyabet hastası. 1,5 yıl önce  hastalığı ilerledi ve göz kanaması geçirdi, 
neticesinde sol gözü görmemeye başladı. Sonrasında da hastalık sağ göze de sirayet etti.
Açlık şekeri 300-350 civarında, tokluk şekeri 200-250 civarındaydı. Ürünü kullanmaya 
3 hafta önce başladı. 3. hafta sonucu açlık şekeri 100-120, tokluk şekeri 100- 120’ye 
inmiş durumda.Ürünü damla olarak göz içinde kullandık, 3. hafta sonucu karşısındaki 
kişiyi sadece karartı olarak gören hastamızın şu an gözü %50 - %60 oranında iyileşmiş 
durumda.

Benim adım  İbrahim Küçükşener, 53 yaşındayım KKTC’de yaşıyorum bir özel Üniversi-
tenin ulaşım biriminde idarecelik yapıyorum. İşimin gerektirdiği üzere binlerce insanla 
gün yirmi dört saat uğraşmak zorunda kalıyorum. İnsanlarla uğraşmanın ne kadar 
stres yaptığını bir düşünün. İnsan akşam evine gidip, dinlenip, yarın dinç olarak işe 
gitmek ister. Ama onu yapabilmek için öncelikle dinlenmiş olması ve  yatağa  yattığında  
güzelce uyumuş olması gerekir. Ben yaklaşık on yıldır uykuya hasret duyan bir insanım, 
aşırı uykusuzluk nedeniyle gün boyu baş ağrısı çekip ve her şeye sinirlenip iş ark-
adaşlarıma yerli yersiz bağırıyordum. Gün içinde baş ağrılarım ilaçlarla geçmediği için 
revirde iğne yaptırmak zorunda kalıyordum. One More ürünlerinden Paınless Nıght Glu 
ve B 12 plus’sı yaklaşık bir yıldır kullanıyordum. Bir gün Melatonin ile tanıştım yaklaşık 
aralıksız dört aydır kullanıyorum ve inanınki sanki yeniden dünyaya gelmiş gibiyim.
Melatonin ile tanışmadığım dönemlerde gece boyunca evin içinde deli gibi dolanıyor-
dum ve şimdi akşam saat on dedimi kimse beni tutamaz çünkü uyku beni bekliyor ve 
tatlı rüyalar görmek insanı mutlu ettiğini özlemişim. Sabahları kalktığımda yorgun 
olmadığımı dinlendiğimi farkediyorum. İş yerinde daha mutlu oluyorum, artık hiç bir 
şeye kızmıyorum,  baş ağrısı da çekmiyorum ve çok mutluyum. Sizde uyuyamıyor mu-
suz? Beklemeyin hemen geç kalmadan Melatonin ile uykusuz gecelere bir son verebilis-
iniz. Herkese iyi geceler ve tatlı rüyalar.

Merhaba ismim FİLİZ ŞAHİN. Samsunda yaşıyorum, 10 yaşında kızım var ve sağlık 
bandımız olan PAINLESS NIGHT GLu bandıyla hamile kaldığım, 4 aylık 1 kızım daha 
var. Hamileliğimin ilk günleri kötü geçirdiğimden ilaç içmem mümkün değildi. B12 
plus bandımızı kullandım, çok daha güzel sonuç! hamileliğim boyunca başka vitamin 
kullanamadığımdan bütün değerlerim yüksekti. Gerçekten çok mutluyum ağızdan 
alamadığım vitaminleri b12 plus bandımız sayesinde alabildiğim için. Bundan dolayı 
çok teşekkür ediyorum bizlere bu güzellikleri yaşatan Mustafa Erdil beye ve çok değerli 
eşi Sevcihan Hanıma iyiki varlar.

Degerli One More okuyucuları,
Adım Mehmet Biri 44 yasındayım. 21 yıldır kamuda çalışıyorum, vardiyalı olarak 12 
saat gece çalışıyorum Painless night glu bandını kullandım. Enerji sorunum cözüldü. 
Daha sonra şirketin diğer ürünü olan Slim Style bandını kullanmaya basladım. 1 Ayda 
12 cm incelme oldu. Sonuç beni çok şaşırttı, daha sonra Meletonin bandını kullandım. 
Gece vardiyalı calıştığım için kalitesiz uykum vardı uykumu alamıyordum. Günde 10 
saat uyusam da sabah dayak yemiş gibi oluyordum. Her akşam kullandım 4 saat uyku 
bana yeter olmuştu daha zinde oluyordum. Bu ürünleri bize sunan öncelikle One More 
global başkan Sn. Mustafa Erdil’e ve 2.başkan Sevcihan Saygılı Erdil’e teşekkür ederım. 
Saygılar sunarım
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Röportajlar bölümünde üyeler ile yapılan röportajlar bulunmaktadır.

Deneyimler bölümünde ise One More International’a ait olan ürünleri kullanan-
ların deneyimlerini anlatan üyelere ait videolar ve yazılar bulunmaktadır.

Ürünler bölümü, ürün hakkında detaylı bilgilerin bulunduğu alandır ve üyelerim-
iz ürünler hakkında detaylı bilgileri alabileceklerdir.

Blog bölümü ise yönetim kurulu üyeleri tarafından yazılan yazılar üyeleri 
bilinçlendirip daha iyi şekilde bilgilendirecek.

Çoklu dil desteği ile birçok ülke deki insanlara hitap edecektir ve dünya çapında 
insanlara adını duyurma imkanı sağlayacak bir web sitesidir Onemoreglobal.tv

Şirket’in planladığı seminerler ve kampları daha hızlı 
bir şekilde üyelerine ulaştırmayı amaçlamaktadır.

Bunların yanı sıra sosyal medya hesaplarını daha 
hızlı bir şekilde üyelerine tanıtabilecek.

Yeni Nesil Network Marketing
onemore

İçerisinde deneyimler, röportajlar, ürün ve blog sayfası bulunan 
bir web sitesidir. Öncelliği üyeleri daha fazla bilgilendirmektir. 

w w w . o n e m o r e g l o b a l . t v



Ben Birgül Altun, 49 yasindayım. Çocuğumun hastalığı dolayısıyla işimden ayrıldım.
Şuan One More ile meşgulum. Öncelikle One More ailesinde olmaktan cok mutluyum.
Benim sorunum herkesten farklıydı, Onemore bana yeni bir yüz verdi! 

Nasıl mı?
Yüzümü köpek ısırdı, yüzümde 34 dikiş vardı. Hikayem şöyle; 
Eşim köpek eğitmeni, bir köpek çiftligimiz var müşterilerle ilgileniyodum.  Köpeğini 
eğittirmek isteyen bir bayan geldi. Köpeğinin ısırma eğilimi olduğunu söyledi.
Onlar konuşurken ben köpekle ilgileniyodum, beni sevdiğini gördüm.  Sahibi geldiğinde 
tasmasını çıkardım bir anda yüzümde daldı.

Hastaneye gittigimizde tek yanagim yoktu sanki! Acil ameliyata alındım. Doktorların 
ameliyat sırasında et parcalarını elleriyle yerleştirip diktiğini gördüm. Estetiğe önem 
veren biriydim yüzümün hali beni ruhen etkilemişti. Doktor ısrarla iz kalacak dedi. 
Yüzüm dikildi ve eve geldim. 1 ay kadar evden hiç çıkmadım. Bu arada ödem, şişkinlik 
morluklar oluştu.

Ayaklandim.
Daha önce bana bandı anlatan Semra Sağlam’ın yanına gitmiştim. Çocukları oynatmak 
için. Semra’nın dikkatini çekti yüzüme bakıyordu, bir şey soramıyordu. Ben durumu 
anladım ve anlattım. Ertesi gün onu kahvaltıya çağırdım ve bana ne iş yaptıgını an-
latmasını istedim. Seminere davet etti. Gittim ve Sevcihan Hanımdan ürün dinledim, 
samimiyeti sayesinde internetten araştırdım, dediğini yaptım. Seminer sonrası yemeğe 
katıldım ve ürünü kullanmaya karar verdim.

Ama pahalıydı nasıl alacaktım diye düşündüm.  Semra Sağlam ürünü verdi, kullandım 
ve direk yaranın üzerine kullandım. 48 saat kullanamadım sonra yeniden denedim bu 
kez 48 saat kullandım.

Herkes teselli icin bana yalan söylüyordu. 
Çocukların yalan söylemeyeceğini düşündüm ve kızıma sordum, kızım şaşırarak 
bağırdı,  Anne yüzün geçmiş dedi, inanmadim ve aynaya baktım. Ve gerçekten yüzüm 
öncekinden çok çok farklı hale gelmişti. Morlukları gitti, ödemi gitti ve yüzümdeki dikiş 
izine kadar görünmüyordu şok oldum ve o günden sonra artık bunu iş olarak yapmaya 
başladım.

Bana yeni yüz veren #onemoreinternational ailesine bu aileye katılmama vesile olan 
Sponsorum Semra Sağlam’a, bilgisiyle beni donatan Gülsemin Ay,
üslubu ile ürün anlatan ve vizyonu görmemi sağlayan bir çok şeyi hayatına geçirmiş rol 
model Derya Büklü,... şirket kurucusu Sayın Mustafa Erdil bir baba, bir arkadaş, bir 
CEO.. Eşi sayın Sevcihan Saygılı Erdil, bu ailenin annesi, sevgi abidesi.. 
Mutluluğu, övgüyü, saygıyı, sevgiyi hakeden güzel insanlar
Bana bu hayatı verdiğiniz için, hayallerimin peşinden gitme imkanını sunduğunuz için 
teşekkürler.. #onemoreinternational  size yeni bir hayat sunar.

Mehraba ben Zeynep Günay. Antalya’da yaşıyorum. 12 yıllık evliyim 2 tane dünyalar tatlısı 
kızlarım var. Benim OneMore ile tanışma nedenim küçük kızım Berra içindi. Berra henüz 10 
aylıkken havale geçirdi, hiç tepki vermiyordu. Gözleri sabit bir yere odaklanmış şekildeydi. 
Hemen hastanaye götürdük damar yolu açıldı hala tepki yoktu. Tahliller yapıldı, tomografi, 
mr çekildi. 5 gün hastanede kalmasının ardından tahlil sonuçları çıktı. Beyninde kitle var 
dediler. Bizi Antalya tıp fakültesine gönderdiler. Zorlu bir yol bizi bekliyordu. Tıp fakülte-
sinde tekrar tahliller yapıldı. 

Beyninde tümör var tehlikeli bir yerde hemen ameliyat olması gerektiğini ve her şeye 
hazırlıklı olmamızı söylediler. Dünya başımıza yıkıldı. Bir anne baba için bu kakarı vermek 
ne kadar zor olsa da peki dedik yapılsın ameliyat 1 hafta hastanede yattık kontroller yapıldı 
her şey hazırdı artık ameliyat için ameliyat günü doktor ben bu ameliyata girmicem başka bir 
doktora bakın isterseniz dedi. Biz hastaneden çıktık. Sonuçları başka doktorlara gösterdik ve 
hepsi ameliyat dedi. Başka çaremiz yoktu. Tıp fakültesinde başka bir doktora gittik. Ameliyat 
günü aldık 1 hafta hastanede kaldık. Nöbetleri başlamıştı Berra’nın nöbet ilaçları başlatıldı. 
Ameliyat günü geldi fakat bu seferde Berra’nın burun akıntısı başladı. Doktor bizi genel 
çocuğa gönderdi burun akıntısı geçmeden ameliyat edemem dedi. Genel çocuk hiçbir gribal 
enfeksiyon bulamadı. 

KBB bölümüne gönderdi. Ordada bir sorun çıkmadı. Burnunun neden aktığını tıp bulamadı. 
Biz bu arada duyduğunuzu yapıyorduk Berra’nın 1 yıl burun akıntısı oldu. 6 ayda bir mr 
çekiliyordu. Beynindeki tümörün büyümesi durmuş ameliyat yapmayalım kontrol altında 
dursun böyle takip edelim dediler. Berra’nın nöbetleri de durmuştu Elhamdülillah. Tümör 
küçültücü ilaca başlatıldı nöbet ilaçlarına da devam ediliyordu. Maddi, manevi çökmüştük. 
3 yıl devam eden kontrollerin ardından değişen hiçbir şey yoktu. Bir gün Fatma Ötgen 
arkadaşım beni Nurten Şeker hanımla tanıştırdı. Bana onemore yi anlattı etkilendim. Berra 
ya kullanmak istediğimi söyledim. Ürün elime geldiğinde hemen kullanamadım. Çünkü 
Berranın rahatsızlığı öyle hassas ki en ufak yapacağım bir hata bizi en başa götürebilirdi. 
OneMore u araştırdım seminerlerine gittim. Kullananlarla konuştum ve kullanmaya karar 
verdim. 

En sevdiğim yanı ise hiçbir yan etkisinin olmamasıydı. Kullanmaya başladık ve Berra’daki 
değişiklikleri görebiliyordum. Yemek yemesi, uykusu, konuşması düzene girmişti Elham-
dülillah. Mr çekildi ve sonuç günü tümörün bariz bir şekilde küçüldüğünü söyledi doktor 
oda şaşkındı. Çünkü bu tümörün küçülmesini beklemeyin dua edin ki büyümesin diyor-
lardı. Açıkçası bende şaşkındım, mutluydum tarif bile edemeyeceğim duygular içindeydim. 
Dünyayı verseler bu kadar mutlu olmazdım. 3 hafta gibi kısa bir sürede bu kadar etkili 
olacağını düşünmüyordum. One More bizim dönüm noktamız. Bizi OneMore ile tanıştıran 
Fatma Ötgen ve Nurten Şeker hanıma teşekkürlerimi sunuyorum. Allah’ın izni ile onemore’le 
hastalığımız yok olup gidecek inşallah. Teşekkürler OneMore.

Merhaba, ben Mesut Aşkın. Painless ile ilk olarak; çalıştığım işyerinde elektrik taşeron 
firması sahibi Ahmet abi aracılığı ile tanıştım. Bana ilk anlattığında açık konuşayım hiç 
ama hiç inanmadım ve bunun tamamıyla plasebo etkisi olduğunu düşündüm hatta bunu da 
Ahmet abiyle bir süre konuştuk. Bana üründen sipariş ettiğini bir hafta içerisinde geleceğini 
ve geldiği zaman daha iyi anlayacağımı söyledi. Bir hafta sonra ürün geldi ve denge testini 
yaptıktan sonra inanamadım ve yanımızdaki başka birinin kameraya kaydetmesini istedim 
ve sonrasında yapılan kaydı izlediğimde ürüne olan ilgim artmaya başladı. 

Sonrasında ürünün konferansına katıldım ve ürüne olan inancımın başladığını söyleyebil-
irim. Konferanstan sonra ilk yaptığım üründen sipariş etmek oldu ve yaklaşık 3 haftadır 
kullanıyorum inanın halen şoktayım. her ne kadar üründen fayda görsem de yine de daha da 
fazla araştırmak istedim. Kardeşim moleküler biyoloji ve genetik okuyor ondan bu ürünü çok 
iyi bir şekilde araştırmasını istediğim; okulundaki profesörlerin ve kendi araştırmalarının 
olumlu sonucu benim ürüne olan inancımı iyice güçlendirdi ve iyi ki varsın painless. Tabi 
One More ekibinin naçizane iyimser ve yardımsever yaklaşımının da bu sürecin daha hızlı 
ilerlemesine etkisi olduğunu belirtmek isterim.

Özen Çakır  Kadın -Yaş:42 
Merhaba yıllardır dizlerimde şiddetli ağrı vardı doktor  kemiklerde deformasyon 
oluşmuş,  kesinlikle ameliyat olmalısın ve platin takmalıyız demişti ama ben olmadım. 
Tabi birçok alternatif yöntem de denedim ama çözümü Onemore Painless’te buldum 6 
ayı aşkın süredir kullanıyorum, ciddi anlamda yaşam kalitemde artma oldu en son dok-
tora gittiğimde dizlerinde hiçbir problem yok dedi hatta bu 2 dizde aynı kişinin mi diye 
de şaşırdı. Bunun haricinde etrafımda da çeşitli problemlerden dolayı kullanıp ciddi 
anlamda memnun olanlar var. Bu bantlar bana çok iyi geldi kesinlikle herkese tavsiye 
ederim.
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Merhaba ben Tuğba Kayacan 32 yaşında biri 4 diğeri 1 yaşında 2 kız annesiyim. Burdur 
da yaşıyoruz doğma büyüme. 10 yıllık hemşireyim ve Burdur’un bir köyünde görevimi 
sürdürmekteyim. 

OneMore ile tanışmam hiç beklemediğim bir şekilde oldu kuzenim HÜLYA uYSAL in 
tavsiyesi üzerine kraliçemiz SEVCİHAN HANIMIN isparta ya gelmis oldugunu söyledi. 
bu fırsatı kaçırmak istemiyecegimi belirttim ve tanışmak için isparta ya gittik. Benim en 
büyük şansım onemore hakkında ki herşeyi ilk kez kralicemizden dinlemiş olmamdır. 
Böylece bende artık onemore ailesine dahil olmuştum.

Kullanmaya başlamamız ise küçük kızımın 9 aylık kan testi kontrolünde hemoglobin 
değerinin çok düşük olduğu ortaya çıktı akabinde B12 si de sınırda olmasi ile oldu. B12 
için doktorlarımız şuan bekleyelim demişti. Hemoglobin için takviye ilaçlara başladık 
sonrasında 12 aylık kontrolünde B12 sinin de çok düştüğü ortaya çıktı değerimiz 190 
idi. Doktorlarımız iğne tedavisi yapmamızı yada ek vitamin şurup almasını söyledi. 
Danistiğim doktorlarımız iğne tedavisi yerine ampulü icirebilecegimi söyledi fakat ilaç 
çok acı kızım hemen tükürüyordu bir iki kere denedim kızım mutsuz ben zorla icirmeye 
çalışıyorum sonra B12 bantini kullanmaya karar verdim kendimce hiçbir ilaç içirmey-
ecek bantin gücünü kesfedecektim.15 gün sonra tekrar kontrolü vardı o güne kadar 
bakicaktim hiçbir yükselme olmazsa iğne yaptiracaktim 20 günlük düzenli B12 bantı 
kullanımı sonucu olarak değerimiz 625 e yükselmişti.

Ben bu sonucu inanın hiç beklemiyordum yanlışlık olabilmesi düşüncesiyle testi tekrar-
lattim yine aynı sonuç çıkmıştı. 

İşte o an dedim ki iyi ki kizimin canını yakmamisim iğne yaptırarak ve iyiki onemore 
ailesine dahil olmuşum. Çevremde ki herkese artık elimde ki mükemmel sonuçlar ile 
tavsiye ediyorum.

Biz kullandık kullanmaya da devam ediyoruz ve edeceğiz. Sizde vucudunuza  daha fazla 
zarar vermekten kaçının bantinizi takın ve yaşamın tadını çıkartın.
İYİ Kİ VARSIN ONE MORE AİLESİ...

Merhaba! Adım Nazan uyrum
Bursa’ da yaşıyorum. 40 yaşındayım. Ergenlik döneminden beri kilolarım hep benimleydi. 
18 yaşından beri de sayısız diyet programı denemiş birisiyim. İlk çin zayıflama çayını 
kullandığımda 20 yaşındaydım. Sayısız diyet ve açlık rejimleri yaptım. Sonuç her zaman 
başarısız değildi. Ama verdiğim kilolar hep fazlasıyla geri döndü.  Tabi her bilinçsiz diyetin 
metabolizmamı ve sağlığımı bozduğundan bihaberdim.  Zayıflama ile ilgili ne varsa denedim 
diyebilirim. Ama yıllar geçtikçe ümidimde kaybolmuştu. Artık asla kilo veremem diyordum. 
Taki network e ilgi duyup İlginay hanım vasıtasıyla One More Ailesi ile tanışmamla hayatım 
daha da güzelleşti. 

Slim Style... Bu da neydi? Bir bant! Zayıflama bantı. 
Hala dün gibi. İlk kullandığımda çok heyecanlanıp meraklanmıştım. 
Yani bir bant, nasıl iştahımı kesecek?. Metabolizmamı nasıl hızlandıracak?  Beni nasıl zinde 
yapıp sıkılaştıracak?.

Üstelik 2 senedir kan değerlerim çok düşük olduğu için ilaç tedavisi görürken. Bu ilaçlar çok 
fazla iştah açıyorken nasıl olucaktı...
Merak ve heyecanla zayıflama bantını kullanmaya başladım. Bantı taktığım ilk günden itibar-
en iştahımı hissedilir şekilde kapamıştı. 
Bu inanılmaz bir deneyimdi. Denenmemiş duyulmamış bir uygulama. En güzel yanı işe 
yarıyor olmasıydı. Üstelik beslenme listesi öğünler ara öğünler. Resmen yiyerek diyet 
yapıyordum. 

Zayıflama sonuçlarını kısa sürede hissetmeye başlamak insanı inanılmaz motive ediyordu. 
Fazla kilolarım yüzünden bozulan moralim hızla düzelmeye başlamıştı. 
Kendimi çok zinde ve hızla forma girmeye başladığımı görmek beni müthiş mutlu ediyordu. 
Mutlu olmam, kendime olan öz güvenimi de artırmıştı. Bu yüzden bantlara ve uyguladığım 
diyete inancım hat safhaya ulaştı. 
Diyette hiç fire vermeden, tatlı krizleri yaşamadan, bıkmadan, sinirlenmeden, yiyerek ve güle 
eğlene 4 ayda 15 kilo verdim. Çok mutluyum. Kendimi çok iyi hissediyorum. 
One More hayatınıza anlam kazandırır. One More sizi sadece sağlığınıza ya da formunuza 
kavuşturmaz. Kendinize duyduğunun özgüveninizide geliştirir. Kendinizi çok mutlu his-
sedersiniz. 

One More ailesine ve özellikle Mustafa bey ve Sevcihan hanıma hem gösterdikleri büyük sev-
gi ve sonsuz ilgileri hem de One More International’lı bize ulaştırdıkları için çok çok teşekkür 
ediyorum. İyki varsınız.

Ben Kübra Varol
İstanbulda yaşıyorum. Üniversite arkadaşım Gülsemin hanımın tavsiyesiyle ürünleri 
kullanmaya başladım. One More painless night glu bandını ve vitamin eksikliği şikay-
etimden ötürü B12 plus vitamin kompleksini kullamaya başladım. 

Kendimi çok yorgun, mutsuz, sorunlarla baş edemez halde, enerjimin çok düşük 
olduğu zamanlarda başladım B12 kullanmaya.  İlk önce tahlil yaptırdım. 3 ay boyunca 
kullandım. Zaman içerisinde zihnimin yarattigi baskının giderek azaldığını, algıla-
ma ve karar verme mekanizmamin daha aktif çalışmaya başladığını en önemlisi de 
sinir sisteminin güçlendiğini hissettim. 3 ay sonraki tahlillerde demir bağ deponun 
dolduğunu, folik asit seviyemde artış olduğunu gördüm. Çok fazla çay ve kahve tüket-
meme rağmen oldukça iyi seviyelere gelmişti vitaminlerim.

Gördüğüm sonuçtan cok mutlu oldum.
Beni bu ürünle tanıştıran Gülsemin Ay‘a
Ürünleri hizmetimize sunan sayın Mustafa Erdil’e
Ve samimi yaklaşımından ötürü her daim benden yakınlığını esirgemeyen sayın Sevci-
han Saygılı Erdil’e teşekkürlerimi ve minnetlerimi sunmak istiyorum. 

Iyiki varsin #onemoreinternational 

Merhaba ,
Ben Aysel Karataş 40 yaşında iki çocuk annesiyim 2016 Eylül ayında yüzümde kızarıklık 
şişme ve sonrasında kas güçsüzlüğü ile doktora başvurdum. Doktor hastalığımın kronik 
dermatomiyozit olduğunu bu hastalıkla ömür boyu yaşamayı kabullenmem gerektiğini 
söyledi. Kortizon ile  MetoJet  yani bağışıklığı baskılayan iğne ve birkaç ilaç daha verdi.
Verdikleri ilaçların yan etkileri beni yatağa bağımlı hale getirmeye başladı. Benim depre-
syona girmeme sebep oldu.Depresyon ilaçlarıda kulla maya başladım.  Evimle çocuklarımla 
ve kendimle ilgilenemez oldum.Hep yatakta kalmak istiyordum .Bazı ilaçlardan ilk başta 
fayda gördüm.Bu ilaçların   beni bağımlı yaptığını  fark ettim.  Yatağa bağımlı olmama sebep 
olmuşlardı . Canıma tak etmişti artık çocuğumun okul vakti geldiğinde okula geç kaldı. 
Ayrıca yemek hazırlayamadım ve okula aç gönderdim .Bu benim çok Ağrıma gitti. Daha önce 
görüştüğümüz   Nevin genç ve Müjgan Cebeci hanımın anlattıkları aklımın bir köşesinde 
duruyordu. Tamda bu olay üzerine aradılar.

one more ürünlerini  kullanmaya  karar verdim . İyi ki de kullanmışım. Kendi isteğimle 
depresyon ilaçlarını ve diğerlerini bıraktım sadece painles nigt glu  kullandım üç dört gün 
sendeledi ama daha sonra normale döndüm. iki aydır kullanıyorum. Daha önce sürekli dok-
tora gidip geliyordum.Doktorlar tahlil yaptı tahlillerim normal çıkıtı. Doktorlar, verdiğimiz 
ilaçlar iyi gelimiş ve hastalığınız şuanda  stabil ve uyur halde dediler.  Aslında onların verdigi 
ilaçları  kullanmıyorum fakat bunu onlar bilmiyor. Randevu zamanımıda  uzattılar. Yaşam 
kalitem arttı. Aileme kendime ve en önemlisi çocuklarımla  zaman geçirmeme sebep olanlar 
çok teşekkür ederim .
İyi ki böyle ürünler var, iyi ki bana önermişler, İyi ki kullanmaya başlamışım. Vesile olanlar-
dan kullandıranlardan bu ürünü getirenlerden Allah razı olsun
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Merhaba Değerli Disribütörlerimiz,
Geçtiğimiz dönemde bir yeniliği daha hayata geçirmiş olmanın haklı gururunu 
yaşıyoruz hep birlikte. Hepinizin de backoffice’den takip ettiğiniz kadarı ile kendi 
şahsınıza ait olan internet sitemiz devreye girmiştir.  

“Bu http://Kullaniciadiniz.onemoreglobal.com ya da kullanıcı 
adınız yerine rumuzlarınızı kullanarak yaratabileceğiniz bir 
link üzerinden tamamen size özel bir alandır. “

Bu alanda neler yapabilirsiniz? 
Sosyal medya üzerinden paylaşımlarınıza bu linkleri de ekleyerek internet üzerin-
den ürün satışı yapabilirsiniz, ürünlerle ilgili faaliyete geçmek isteyen distribütör 
adaylarının distribütör olmalarını sağlayabilirsiniz ya da direk backoffice sinize 
erişimi bu link üzerinden sağlayabilirsiniz. 

Bu linkten yapılan her alışverişin sizin hesabınıza yansıtılacağını (e-ticaret üze-
rinden ürün alış bedelleri ve vergiler düşülerek kalan tutar yansıtılacaktır.) 
düşünürseniz ürünlerin nihai tüketicileriniz ile buluşmasını daha kolay sağlıyor 
olacaksınız. 

Web sitesinin üzerinde “bilgi al” sekmesinden gelen her bilgilendirme formu da 
backoffice üzerinde vermiş olduğunuz mail adresinize eş zamanlı olarak postala-
nacaktır. Yani sizlerin web sitesi üzerinden gelen her türlü talebi sizler karşılıyor 
olacağınız için bu da ürünlerle ilgili olan çalışmalarınızda sizlere ekstra güç sağlay-
acak bir ekipman olacağını umuyoruz. 

Kısacası değerli distribütörlerimiz saha da iş yapma gücümüzü ve ürünlerimin 
nihai tüketicilere sizlerin aracılığı ile ulaşımını kolaylaştırmak adına bu yatırımı 
yapmış çalışmalarını tamamlamış ve sizlerin hizmetine sunmuş olmanın mutlu-
luğunu yaşıyoruz. 

Daha güzel başarılarda buluşmak üzere…
Sevgi ve saygılarımızla…
One More Üst Yönetimi

w w w . o n e m o r e g l o b a l . c o m

“Sahada iş yapma gücümüzü ve ürünlerimizin 
nihai tüketicilere sizlerin aracılığı ile ulaşımını 

kolaylaştıracak olan sistemimizi sizlerin 
beğenisine sunuyoruz.”

w w w . o n e m o r e g l o b a l . c o m
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Büşra & Volkan 
Bu güzel günü hep beraber paylaştığımız için çok mutluyuz!

Düğümüzü tüm One 
More ailesi ile beraber
kutladık!
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